

**鰻魚涌、太古住戶尊享優惠**  
**星期一至五 晚市食品8折**  
**星期六及日 午市點心半價 | 晚市食品7折**

於結賬前出示指定屋苑住戶證或住址證明，即可享此優惠\*



**Exclusive Offer for**  
**Quarry Bay & Taikoo Residents**  
**20% Off Food Menu | Mon - Fri Dinner**  
**50% Off Dim Sum Menu | Sat & Sun Lunch**  
**30% off Food Menu | Sat & Sun Dinner**

Present a valid selected resident card or address proof from selected properties to receive the offer\*

\*此優惠不適用於公眾假期、中秋節及翌日、冬至、及年三十  
須受條款及細則約束

This offer is not valid on Public Holidays, Mid-autumn Festival & the next day,  
Winter Solstice, & Chinese New Year Eve.  
Terms and Conditions Apply

## 條款及細則

- 顧客須提供特選住宅名單內之住宅住戶證或相關地址證明文件作核對之用，方可享受此優惠。
- 優惠只適用於鱘魚涌分店。
- 優惠只適用於堂食及食品。
- 須另收以正價計算之茶芥及加一服務費。
- 須於結帳前說明使用有關優惠。
- 此優惠不可與其他推廣活動、套餐、其他優惠及優惠券同時使用。
- 此優惠不適用於指定日子：元旦、農曆新年初一至三、情人節、復活節假期、母親節、父親節、香港特別行政區成立紀念日、中秋節、國慶日、冬至、聖誕節及前夕及除夕。
- Asian Trilogy Limited保留更改此優惠條款及細則之權利，而毋須另行通知。
- 如有任何爭議，Asian Trilogy Limited保留最終決定權。

## Terms & Conditions

- Customers are required to show resident ID or relevant proof of address from one of the listed properties to enjoy this offer.
- The offer is only applicable to Quarry Bay branch.
- The offer is only application to Dine-in and food only.
- Subject to a 10% service charge and tea & condiment charge, based on the regular price.
- Please state the offer before settling the bill.
- This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers, set menus, coupons or discounts.
- Blackout Dates: New Year's Day, Chinese New Year (Days 1-3), Valentine's Day, Easter Holiday, Mother's Day, Father's Day, HKSAR Day, Mid-Autumn Festival, National Day, Winter Solstice, Christmas & New Year's Eve.
- Asian Trilogy Limited reserves the right to change the terms and conditions in relation to the use of this coupon without prior notice.
- In case of any disputes, Asian Trilogy Limited reserves the right to make the final decision.